
Inspreektekst Raadcommissievergadering Ruimte en Financiën 12 februari 2019 

Goedenavond geachte aanwezigen, 

Ik wil nog even terugkomen op de raadscommissievergadering Ruimte en Financiën 
van 27 november. De heer De Wit heeft diverse keren mijn naam genoemd en 
betichtte mij ervan niet gecommuniceerd te hebben met de leden van het comité 
Leefbaar Zuidbroek omtrent het principebesluit Zuidbroek 143. 

Op 7 maart 2018 is aan ons comité het volgende gezegd door wethouders De Wit en 
Vente, ik citeer uit het gespreksverslag dat is opgesteld door uw eigen ambtenaar: 
“De gemeente gaat een principebesluit voorbereiden voor Zuidbroek 143. De 
bewoners krijgen na besluitvorming inzage in het collegevoorstel, omdat het college 
in afwijking van een voorstel kan beslissen”.  

Ik heb hier al mijn telefoonrekeningen van maart tot en met december. Daaruit is op 
te maken hoe vaak ik naar de gemeente heb gebeld om te vragen naar dat 
principebesluit. Dit is de stapel emails die wij met z’n allen aan u en uw ambtenaren 
hebben verzonden. Tot op de dag van vandaag heeft niemand van ons, op wat losse 
flodders na, het principebesluit ontvangen. 

In dezelfde vergadering hoor ik de heer De Wit zeggen: “Wij hebben als wettelijk 
kader het bouwvlak van maximaal 1,5 hectare en of een boer daar nu 100 of 500 
koeien op wil houden, daar heeft de gemeente niets over te zeggen. Ik heb hier zo’n 
losse flodder in de vorm van een email van 16 januari 2019 van één van uw 
ambtenaren. Ik citeer: “In geval de gemeente instemt met het plan, wordt dit aantal 
melkkoeien ook ‘hard’ vastgelegd”. Zoals u begrijpt ben ik nu één groot vraagteken. 

Dan nog een puntje van communicatie. Ik hoor de burgemeester tijdens de 
raadsvergadering van 29 januari zeggen over een agrariër die achter elkaar illegale 
activiteiten ontplooit, van het houden van 3 keer zo veel geiten als vergund tot het 
’s-nachts illegaal aanleggen van een weg, dat we hier te maken hebben met een 
“enthousiaste ondernemer”. De illegaliteiten en strafbare feiten zijn zo legio dat ze 
zelfs onder te verdelen zijn in 3 categorieën. Maar raadsleden laten weten, dat 
ondanks alles dit een “net” bedrijf is. Hoe denkt u dat dat overkomt op inwoners? 

Ik woon zelf tegenover zo’n “enthousiaste ondernemer”. Zijn illegale activiteiten en 
strafbare feiten variëren van het houden van meer vee dan vergund, het buiten dat 
bouwvlak van 1,5 hectare bouwen, het illegaal kappen van pestbosjes met 
cultuurhistorische waarde, het lozen van afvalwater in de watergangen, tot het 
illegaal dempen van sloten met afval.  

  



Ook deze enthousiaste ondernemer heeft diverse boetes ontvangen en er zijn 2 
handhavingstrajecten gestart waar tot nu toe weinig op werd ondernomen, behalve 
het praten over legalisering.  

Tegelijkertijd is er voor deze locatie eind 2018 plotseling een ontwerpbesluit 
gepubliceerd voor het uitbreiden van het aantal melkkoeien van 500 naar 642 stuks. 
De gemeente vond het echter niet nodig een milieu effect rapport op te maken, 
verwijst naar een akoestisch rapport uit maar liefst 2012, en wacht de aanvraag PAS 
(Stikstofdepositie) niet eens af. Deze aanvraag ligt namelijk bij het Hof van Justitie.  

Dan is er met betrekking tot deze locatie nóg iets opmerkelijks gebeurd. Op 20 
december heeft de gemeente van rechtswege een omgevingsvergunning verleend 
voor de aanleg van een waterbassin van 50 bij 40 meter voor de opslag van het 
afvalwater van de kaasmakerij en het erfafspoelwater. Er is van alles aan de hand op 
deze locatie, maar de gemeente kiest ervoor gewoon niet binnen die 6 weken te 
reageren. Deze vergunningverlening kan juridisch helemaal niet, omdat dit een 
milieu activiteit is. Dat zegt ook de ODMH. 

Tijdens de raadsvergadering van 19 januari 2019 heeft de heer Pannekoek de heer 
De Wit een kleurboek gegeven na zijn eerdere uitspraak en ik citeer: “Wij zullen u de 
komende maanden en jaren confronteren met wat botsproeven als het gaat over 
eens even over de lijntjes kleuren hoe we het buitengebied interessanter te maken”.  

Wat ben ik blij, dat het bij een kleurboek is gebleven en dat hij geen emmer 
stoepkrijt heeft gegeven.  

Ons mooie buitengebied valt tegenwoordig in 3 woorden samen te vatten. 
Wetteloos, stuurloos en radeloos.  

Bij mijn weten is de gemeenteraad het hoogste bestuursorgaan binnen de 
gemeente. Hoe kan het, dat u de agrariërs in de gemeente Krimpenerwaard boven 
de wet laat staan? En kunt u mij uitleggen waarom ik als burger ooit nog een 
omgevingsvergunning voor wat dan ook zou aanvragen? 


